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TIL: 

Velferdstingets arbeidsutvalg 

Alle valgte representanter i Velferdstinget  

Studentdemokratiene ved:   

 

Universitetet i Oslo 

OsloMet – storbyuniversitetet 

Handelshøyskolen BI 

Høyskolen Kristiania 

Politihøgskolen 

MF vitenskapelig høyskole  

Norges Idrettshøyskole 

Oslo Nye Høyskole 

Fagskolen Kristiania AS 

Arkitektur- og designhøgskolen i Oslo 

Norges musikkhøgskole 

Fagskolen Oslo 

NLA Høgskolen, Staffeldtsgate 

Kunsthøgskolen i Oslo 

NOROFF Fagskole AS 

Norsk Gestaltinstitutt Høyskole 

Fjellhaug Internasjonale Høgskole 

Norsk fagskole for lokomotivførere 

Høgskolen for ledelse og teologi 

Steinerhøyskolen 

NSKI Høyskole AS 

Stiftelsen Einar Granum kunstfagskole 

Atlantis Medisinske høgskole 

Barratt Due musikkinstitutt 

Høyskolen for Dansekunst 

Centric IT Academy AS 

KOPI: 

Hovedstyrets studentmedlemmer, Velferdstingets kontrollkomité, Velferdstingets valgkomité, Velferdstingets 

representanter i SiOs delstyrer, studentmediene, Kulturstyret, Studentsamskipnaden SiO, Norsk Studentorganisasjon 

v/velferdsansvarlig, ISU v/UiOs lokallag, Det Norske Studentersamfund v/Hovedstyret, Velferdstingene i Norge, 

Oslostudentenes Idrettsklubb v/ Hovedstyret, Internasjonal komité, Jussbuss v/daglig leder, JURK v/daglig leder.  



  

 

3 

INNKALLING TIL VELFERDSTINGETS VÅRSEMINAR 3. – 4. FEBRUAR 2024 

Dette er innkalling til Velferdstingets vårseminar, 3.–4. februar 2024 fra klokken 09.30. 

Møtet finner sted på Thon Hotel Oslofjord 

Denne innkallingen sendes ut til alle valgte representanter fra lærestedene. 

Det er møteplikt i Velferdstinget, og dersom du ikke kan møte må du selv varsle ansvarlig for din 

lærestedsgruppering eller fraksjon for å finne vara. I tillegg må du varsle Velferdstingets administrasjon, 

hvis du ikke kan møte og din vara stiller i stedet for deg. 

Representanter valgt via valgforsamlingen må ved forfall ta kontakt med samarbeidsansvarlig for å finne 

vara.

mailto:adm@studentvelferd.no
mailto:sam@studentvelferd.no
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FORKORTELSER 

AU, VTAU: Arbeidsutvalget 

AL: A-lista 

BI: Handelshøyskolen BI 

BISO Oslo: BI studentorganisasjon Oslo 

DMI: De mindre utdanningsinstitusjonene 

DNS: Det Norske Studentersamfund 

ESN: Erasmus Student Network 

GL: Grønn liste 

HTML: Henke og Thom-listen 

HS: Hovedstyret 

KK: Velferdstingets kontrollkomité 

KS: Velferdstingets Kulturstyre 

LL: Liberal liste 

SiO MD: SiO Mat & Drikke 

MF: MF vitenskapelige høyskole 

ML: Moderat liste 

UiO: Universitetet i Oslo 

NSKI: NSKI høgskole  

NSO: Norsk studentorganisasjon  

ONF: Organisasjonen for norske fagskoler 

ONH: Oslo Nye Høyskole 

OSI: Oslostudentenes idrettsklubb 

OsloMet: OsloMet – storbyuniversitetet 

PHS: Politihøgskolen 

RL: Realisten 

SH: Studenthovedstaden 

SiO: Studentsamskipnaden SiO 

SP-OsloMet: Studentparlamentet ved OsloMet 

SP-UiO: Studentparlamentet ved UiO 

VA: Venstrealliansen 

VID: VID Vitenskapelige høgskole 

VK: Velferdstingets valgkomite 

VT, VTOA: Velferdstinget (i Oslo og Akershus) 

VT-GAT: Velferdstinget i Gjøvik, Ålesund og 

Trondheim 

StudFest. Studentfrivillighetskonferansen 

ViN: Velferdstingene i Norge  

SO23: St. Olavs Gate 23 

KD: Kunnskapsdepartementet 

SHoT: Studentenes helse- og trivselsundersøkelse 

SKO: Studentunionen Kristiania Oslo
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DAGSORDEN OG KJØREPLAN 
Lørdag 3. februar 2024 

Tid Saksnr. Saker Type sak Kategori 

09:30  Oppmøte og registrering   

10:00  Velkommen   

10:30  Debattskolering (Med NSO)   

11:15 Pause 15 min 

11:30  Tulledebatt   

12:10  Innføring i etiske retningslinjer   

12:30  Møtekonstituering   

 001-24/02 Valg av ordstyrer og protokollfører Vedtakssak Møtekonstituering 

 002-24/02 Godkjenning av innkalling Vedtakssak Møtekonstituering 

 003-24/02 Godkjenning av dagsorden og 

kjøreplan 

Vedtakssak Møtekonstituering 

 004-24/02 Godkjenning av protokoll Vedtakssak Møtekonstituering 

 005-24/02 Forretningsorden Vedtakssak Møtekonstituering 

 006-24/02 Arbeidsutvalgets orientering Orienteringssak Orienteringer 

 007-24/02 Hovedstyrets orientering Orienteringssak Orienteringer 

 008-24/02 Andre orienteringer Orienteringssak Orienteringer 

 009-24/02 Halvårsrapport Orienteringssak Orienteringer 

 010-24/02 Foreldelse av resolusjoner Orienteringssak Orienteringer 

 011-24/02 Fastsettelse av mandat og valg av 

medlemmer til redaksjonskomité 

Vedtakssak Organisasjon 

13:00 Lunsj 60 min 

14:00 Konstituering fortsetter om ikke ferdig før pausen 

14:15 012-24/02 Skolering: Studentsamskipnaden SiO Orienteringssak Orienteringer 

14:35 013-24/02 Revidering av kulturpolitisk 

dokument 

Vedtakssak Politikk 

15:25 Pause 15 min 

15:40 014-24/02 Det nye studenthuset: Bakgrunn, 

historikk og muligheter 

Orienteringssak Orienteringer 

16:10 015-24/02 Revidering av politisk 

grunndokument (debatt) 

Vedtakssak Politikk 

17:10 Møteslutt for dagen 

18:00 Middag og sosialt 
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Søndag 4. februar 2024 

08:00 Frokost og lesing av redaksjonskomiteens innstilling 

09:30 Møtestart 

 016-24/02 Revidering av Velferdstingets 

driftsbudsjett 

Vedtakssak Organisasjon 

 017-24/02 Valg av medlem til kontrollkomiteen Valgsak Valg 

 018-24/02 Valg til styret i SiO Mat og drikke Valgsak Valg 

09:50 019-24/02 Workshop: Resolusjoner Diskusjonssak Politikk 

10:35 Pause 10 min 

10:45 015-24/02 Revidering av politisk 

grunndokument (votering) 

Vedtakssak Politikk 

11:00 020-24/02 Revidering av etiske retningslinjer Vedtakssak Organisasjon 

11:35 021-24/02 Møteplan 2024 Vedtakssak Organisasjon 

11:45 Lunsj 60 min (husk utsjekk innen 12:00) 

12:45 022-24/02 Det nye studenthuset: Veien videre Vedtakssak Politikk 

13:30 Pause 10 min 

13:40 023-24/02 Revidering av handlingsplan 

2023/2024 

Vedtakssak Organisasjon 

14:00 024-24/02 Resolusjon – Anerkjenn Palestina Vedtakssak Politikk 

 025-24/02 Resolusjon – Studentenes særstilling i 

samfunnet 

Vedtakssak Politikk 

14:10 026-24/02 Eventuelt   

14:20  Møtekritikk    

14:30  Møteslutt og hjemreise   
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VALG AV ORDSTYRER OG PROTOKOLLFØRER 1 

Saksnummer 001-24/02 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 2 

Forslag til ordstyrer og protokollfører vedtas. 3 

Forslag til vedtak: 4 

Ordstyrer: Kari Anne Andersen og Johannes Saastad 5 

Protokollfører: Henriette Seim  6 
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GODKJENNING AV INNKALLING 7 

Saksnummer 002-24/02 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 8 

Innkallingen godkjennes. 9 

Forslag til vedtak: 10 

Innkallingen godkjennes med de merknader som fremkommer på møtet.  11 
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GODKJENNING AV DAGSORDEN OG KJØREPLAN 12 

Saksnummer 003-24/02 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 13 

Dagsorden og kjøreplan godkjennes. 14 

Forslag til vedtak: 15 

Dagsorden og kjøreplan vedtas med de endringer som fremkommer på møtet.  16 
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GODKJENNING AV PROTOKOLL 17 

Saksnummer 004-24/02 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 18 

Ingen innstilling. Det er kontrollkomiteen som innstiller på godkjenning av protokoll. 19 

Forslag til vedtak: 20 

Protokollen godkjennes med de merknader som fremkommer på møtet. 21 

SAKSOPPLYSNINGER 22 

Protokollen finnes på https://www.studentvelferd.no/vt-dokumenter/sakspapirer/.  23 

https://www.studentvelferd.no/vt-dokumenter/sakspapirer/
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FORRETNINGSORDEN 24 

Saksnummer 005-24/02 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Karl Magnus NCD Nyeng 

Vedlegg Forretningsorden for Velferdstinget i Oslo og Akershus 

Arbeidsutvalgets innstilling: 25 

Forretningsorden vedtas med de endringer som fremkommer under møtet. 26 

Forslag til vedtak: 27 

 Forretningsorden vedtas med de endringer som fremkommer under møtet. 28 

SAKSOPPLYSNINGER 29 

Forretningsorden skal ifølge Velferdstingets vedtekter § 3-2 behandles under konstitueringen av et nytt 30 

Velferdsting. Dette gjøres på det første møtet i Velferdstinget for perioden. Forretningsordenen er regler for 31 

hvordan Velferdstingets møter skal gjennomføres. Eksempelvis presiserer den regler for taletid, votering og 32 

personvalg. 33 

FoFrretningsorden som arbeidsutvalget foreslår, har kun én endring. Endringen er på linje 71-72 der det er 34 

blitt lagt til at kontrollkomiteen kan delegere kunngjøring av valgresultat til møteledelsen. Denne endringen 35 

gjøres fordi det av praktiske årsaker kan være behov for at møteledelsen (ordstyrere og protokollfører) 36 

kunngjør valgresultatet på vegne av kontrollkomiteen. Det er likevel være opp til kontrollkomiteen å avgjøre 37 

dette fra valg til valg.  38 
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ARBEIDSUTVALGETS ORIENTERING 39 

Saksnummer 006-24/02 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 40 

Saken tas til orientering. 41 

Forslag til vedtak: 42 

Det fattes ikke vedtak i orienteringssaker. 43 

GENERELL ORIENTERING 44 

Denne orienteringen dekker perioden 05.12.2023 til og med 12.01.2024. Øvrig relevant orientering om 45 

perioden etter 12.01.2024 fram til vårseminaret vil bli orientert om muntlig under møtet. Det vises også til 46 

sak 009-24/02 som tar for seg helheten av høstsemesteret 2023. Siden høstvalgmøtet har det vært avviklet 47 

en del ferie og avspasering, og det meste av arbeidet har vært knyttet til å forberede sakene til vårseminaret. 48 

Det er derfor ikke så mye å orientere om i denne omgang.  49 

Studenthovedstaden 50 

Fredag 12. januar ble det avholdt møte i Studenthovedstaden. Byråden for kultur og næring svarte på 51 

skriftlige spørsmål om: studentidrettens vilkår som frivillig aktør i Oslo, kommunens planer for deltakelse i 52 

nytt studenthus i sentrum og praksisstudier ved kommunale arbeidsplasser som rekrutteringsgrunnlag. 53 

Svarene opplevdes som lite forpliktende, men møtet ga et godt grunnlag for samarbeid med byråden. Vi viser 54 

til referat som ligger på vårt nettsted. 55 

Kompetansespor 56 

Etter oppfordring fra Velferdstinget har Oslo kommunes prosjekt «Kompetansespor» planlagt å inkludere 57 

internasjonale studenter i en pilot. Piloten skal velge ut et knippe internasjonale studenter som skal begynne 58 

på studier til høsten. Samarbeidet er med Universitetet i Oslo, som også var samarbeidspartner til den første 59 

piloten i prosjektet. I første omgang skal det ses på å få innvilget oppholdstillatelse og personnummer på 60 

svært kort tid. Senere kan det være aktuelt å koble på SiO for å gjøre tildeling av studentbolig til en del av et 61 

strømlinjeformet løp. 62 

Konsernlunsj 63 

Siden forrige møte har det vært én konsernlunsj, hvor det ble løftet utfordringene med synlighet ved de 64 

mindre institusjonene. Det ses på videre samarbeid for å adressere disse utfordringene. Det ble også sett på 65 

hvordan Velferdstinget kan arbeide politisk for å påvirke gebyrer og avgifter som er fordyrende for 66 

studentboligbygging. Tilbakemeldingene på dette har gjort at arbeidsutvalget foreslår et tilleggsforslag i 67 
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politisk grunndokument om myndighetenes gebyrer og avgifter. Vi fant også stor uenighet om hva som er 68 

den beste julebrusen. 69 

Profilering og synlighet 70 

Det her blitt skaffet nye profileringsartikler for Velferdstinget. Velferdstingets representanter får utdelt noe 71 

av dette ved vårseminaret. Noe av profilmaterialet er også tenkt at kan brukes som innledergaver.  72 

Før jul ble det gjennomført en adventskalender på Instagram, som løftet fram Velferdstingets funksjoner og 73 

arrangementer ved noen av institusjonene. Arbeidsutvalget har hittil ikke brukt Twitter/X, men har satt oss 74 

mål om å bruke dette framover, for å reagere på mediesaker. 75 

Politisk påvirkning 76 

Leder og politikk- og medieansvarlig deltok sammen med SiO i møte med Oslo Arbeiderpartis fraksjonsledere 77 

i bystyret. Her ble fraksjonslederne introdusert for SiO og Velferdstinget. Fraksjonslederne bet seg ekstra 78 

godt merke i SiO Helse og hvordan det fungerer, og opp mot Velferdstinget vil de gjerne være med på 79 

mediesaker, særlig når en sammen kan peke på det sittende byrådet. Velferdstinget fikk løftet våre langsiktige 80 

prioriteringer. 81 

Studenthuset 82 

Det har vært mye dialog med SiO for å kartlegge mulighetsbildet for det nye studenthuset, både med 83 

administrerende direktør, ny styreleder og prosjektleder. Dette har også lagt grunnlaget for saken om 84 

studenthuset som løftes under vårseminaret.   85 
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HOVEDSTYRETS ORIENTERING 86 

Saksnummer 007-24/02 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 87 

Saken tas til orientering. 88 

Forslag til vedtak: 89 

Saken tas til orientering. 90 

SAKSOPPLYSNINGER 91 

Innledning 92 

Dette blir en ganske omfattende, men også svært spennende orientering fra SiO! 2023 er nemlig ferdig, og vi 93 

kan i denne orienteringen gi et godt innblikk i året som har gått, samt dets siste måneder.  94 

Generelt 95 

Siden sist har styret hatt oppstart og opplæring med nye og tidligere styremedlemmer. Vi har også 96 

gjennomført et styremøte i januar, med spesielt fokus på SiOs nye strategi; i 2024 skal SiO gjennom en 97 

strategiprosess, siden nåværende strategiperiode går ut ved slutten av året.  98 

Styreleder har: 99 

- Møtt i Studenthovedstadsmøte med byråd for næring og utvikling (“studentbyråden”), VTAU og en 100 

rekke andre studentrepresentanter 101 

- Møtt helsebyråden m/ VTAU og administrasjonen i SiO for å snakke om SiO Helse 102 

Bolig og eiendom 103 

Belegg 104 

Det økonomiske belegget for bolig i desember var 99,04%. Det samlede belegget for 2023 endte på 98,55% 105 

mot 98,09% i 2022. 106 

Implementering av ny vaskeriløsning 107 

Implementeringen av nytt system knyttet til vaskeritjenestene er ferdigstilt. Generelt har prosessen vært 108 

tilfredsstillende, men det har allikevel kommet henvendelser fra beboere om enkelte feil og mangler på både 109 

app og utstyr. Administrasjonen opplever at leverandør har tatt dette på alvor, og rettet dette innenfor en 110 

akseptabel tidsfrist.  111 
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Endring av bruk Union Kringsjå 112 

Administrasjonen har besluttet å endre bruken av Union Kringsjå. Bolig har over tid hatt diskusjoner om det 113 

er andre virkemidler eller løsninger som kan benyttes for å oppnå en tilsvarende effekt som Union var tiltenkt 114 

som, og som samtidig reduserer kostnadene benyttet for å drifte dette. Bolig ser at tilbudet treffer en 115 

forholdsvis liten gruppe av beboerne på Kringsjå, noe som gjør at dagens tilbud har en høy kostnad per 116 

bruker. SiO Mat & Drikke avsluttet derfor driften i desember, og en arbeidsgruppe er etablert for å finne riktig 117 

bruk av lokalene. Beboerne på Kringsjå vil bli involvert i denne prosessen ved et brukermøte på Kringsjå 31. 118 

januar. 119 

 120 

SiO studentliv 121 

For fastlegene, tannhelse og foreninger er det kun mindre endringer fra 2022 til 2023 totalt sett.  122 

- Legene har en økning på ca. 1000 konsultasjoner som skyldes at flere tester seg for seksuelt 123 

overførbare sykdommer.  124 

- I klinikk for psykisk helse ser vi større endringer med nedgang til psykolog og rådgiver med ca. 2500 125 

færre konsultasjoner enn i 2022.  126 

o Variasjon i antall konsultasjoner må sees i sammenheng med arbeidet med- og omlegging av 127 

inntaksordningen i år.  128 

- Vi har i 2023 kraftig redusert bruk av ekstern leverandør for psykologtjenester og klarer å møte 129 

behovet i egen klinikk.   130 

Status ny inntaksordning psykisk helse 131 

Det kommer ca. 30 søknader om samtaletilbud daglig. Studentene får svar og tilbud innen fastsatte frister. 132 

31% henvises til kurs. Ventetid til 1:1 samtaletilbud har holdt seg under 4 uker gjennom hele høsten. 133 

 134 

Foreninger 135 

SIO Foreninger har gjennomført Foreningsdag i Georg Sverdrups Hus.  136 

- 108 foreninger sto på stand 137 

- Ca. 1600 besøkende inn døren. 138 

I tillegg er kursene sluppet og det tilbys nytt kurs: Sikker skjenk, som har fokus på hvordan identifisere og 139 

håndtere overstadig berusede mennesker på studentpuber. Det er god interesse for kursene.  140 

SiO Foreninger har også deltatt på VTs Kulturstyrets opplæringsseminar og informert om veilednings og 141 

kurstilbud med spesielt fokus på “Hvordan søke støtte”-kurs og “Økonomi for små foreninger”-kurs.  142 

Vi jobber også med å bistå foreningene som har tilholdssted i SiOs studentbyer.  143 
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Karriere 144 

SiO Karriere gjennomførte totalt i overkant av 20 kurs i løpet av november og desember. Selv om det har vært 145 

begrenset markedsføring har det likevel var 200 påmeldte, nærere halvparten deltok, med veldig positive 146 

tilbakemeldinger.  147 

Det er også utviklet engelske kurs innen CV, søknad og intervju som tilbys fom januar ‘24. Kursene har god 148 

påmelding.   149 

SiO Karriere har hatt møte med en rekke mellomstore, og flere mindre læresteder, og deltatt på karrieredager 150 

ved flere læresteder. Det er planlagt flere lignende karriererelaterte arrangementer ute på flere av 151 

lærestedene til våren.  152 

SiO Campustjenester 153 

Barnehage 154 

• Per midten av desember var det 506 barn i SiO Barnehage.  155 

• Alle avdelinger ble Miljøfyrtårn-sertifisert før årsskifte 156 

SiO Mat og drikke 157 

Status kundeutvikling og omsetning   158 

SiO Mat og Drikke leverte en knallsterk kundeutvikling målt mot 2022. Kundeantallet nærmet seg 2,1 millioner 159 

besøkende i 2023 (catering er ikke medregnet), og resultatet blir trolig som prognostisert. Resultatet ligger 160 

an til å bli 1,2 mill. bedre enn budsjett og 3,5 mill. bedre enn 2022. 161 

Høyskolen Kristiania 162 

SMD er nå i prosess med Høyskolen Kristiania om å overta driften av deres serveringssteder i Urtegata 9. 163 

Dette vil være en viktig lokasjon for å være i posisjon til flere serveringssteder ved Høyskolens øvrige 164 

lokasjoner, og det vil bidra til at Høyskolens studenter for bedre kjennskap til SiOs totale tjenestetilbud. 165 

Det er også andre utdanningsinstitusjoner som nå viser interesse økt for SMD, og vi kan gå en spennende tid 166 

i møte. 167 

Øvrig 168 

• Alle avdelinger ble Miljøfyrtårn sertifisert før årsskifte 169 

• Deilig Abelshus gjenåpner som nytt selvbetjent konsept i løpet av våren 170 

  171 
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Eiendom 172 

- 96 nye familieboliger på Kringsjå fom. 2. januar.  173 

- Vi har startet opp andre oppussingsfase for Grünerløkka studenthus.  174 

- Arbeid med rivning av bygningsmassen i Nordberg studentby (Sognsveien 102) planlegges å starte i 175 

februar.  176 

- Oppstart av rehabilitering av Olav M. Troviks vei 24 i starten av februar. 177 

- Semesterstart 2024 er gjennomført med bra leveranser fra Coor og Eir. 178 

- Vi har inngått avtale med BI for utvidede arealer til Helse. 179 

Diverse 180 

Bærekraft - Miljøfyrtårnsertifisering  181 

SiO mottok i romjulen de siste godkjente sertifiseringer. Det betyr at vi kom i mål med å få hele SiOs 182 

virksomhet miljøsertifisert i løpet av året 2023. Samlet har vi nå 33 miljøsertifiserte enheter. 183 

Fagskolestudenter 184 

Administrerende direktør deltok på regionseminaret til Organisasjon for norske fagskolestudenter i Oslo. Det 185 

er flere fagskoler med i SiO, og administrasjonen fikk gode innspill på hva som er gode velferdstilbud for 186 

fagskolestudentene. Tilbakemeldingen er at et godt boligtilbud og digitale tjenester er spesielt viktige. 187 

Lillestrøm kommune 188 

Administrasjonen i SiO har dialog med Lillestrøm kommunen angående deres satsninger som studentby. SiO 189 

deler innsikt om studentene som bor og/eller studerer i Lillestrøm, samt har dialog om pågående 190 

boligutvikling. Fortsatt er det uklart hva OsloMet flytter av aktivitet til Lillestrøm, og dermed antall studenter 191 

og hvilke studenter (heltid eller samslingsbasert/deltid). 192 

SiO bistår kommunen i arbeidet med å bli definert som pressområde innenfor studentboligbygging. Det vil 193 

være gunstig for SiOs studentboligbygging i kommunen.  194 

SiO har også søkt tilsagn til studentboligene som allerede er etablert i Lillestrøm. Dersom tilsagn blir tildelt 195 

vil det medføre lavere leie for beboerne. 196 

Andre saker: 197 

•Sosiale tiltak for studentene i desember. 198 

SiO gjennomførte noen sosiale lavterskeltilbud for studentene i desember. Det var julegrantenning 1. 199 

desember og SiO Mat og Drikke har arrangert pepperkakepynting på flere lokasjoner. Og SiO arrangerer også 200 

i 2023 Julaften med nye venner. Et tilbud for studenter som ikke har noen å feire jul med. 201 
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Spørsmål, innspill, ris eller ros? 202 

Har du innspill til SiOs arbeid, eller Hovestyrets arbeid? Har du en sak du mener er viktig? Da kan du gjerne 203 

ta kontakt med styreleder Eilif på styreleder@sio.no  204 

mailto:styreleder@sio.no
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ANDRE ORIENTERINGER 205 

Saksnummer 008-24/02 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 206 

Saken tas til orientering. 207 

Forslag til vedtak: 208 

Saken tas til orientering. 209 

KULTURSTYRET 210 

Polina Malinina er tilbake (woho) for å orientere om Kulturstyret. Nå er det ett nytt år, som vil si at vi endelig 211 

har penger som vi kan dele ut. Det takker vi dere for! 212 

Kulturstyrets vårseminar  213 

Siden sist har vi brukt tid på å både planlegge og gjennomføre Kulturstyret sitt vårseminar. Det foregikk for 214 

noen uker tilbake på Thon Hotel Vettre, 20. til 21. januar. Da fikk vi også gjennomført vårt første 215 

kulturstyremøte for året, hvor vi mottok 35 søknader på til sammen 1 545 697 kroner. Det ble delt ut 762 230 216 

kroner, hvor vi også oppmuntret en rekke foreninger til å søke på nytt og noen til å delta på økonomikurs 217 

som SiO foreninger arrangerer. 218 

Foreningsdagene  219 

Det har vært foreningsdager på både UiO og Oslo Met, hvor vi har vært til stede på oppstarten med 220 

foreningene for å introdusere oss og oppmuntre dem til å bruke oss som en ressurs. Vi oppmuntret dem 221 

også til å søke til vårt neste møte den 13. februar, som hadde søknadsfrist 30. januar. Avslutningsvis så håper 222 

jeg de av dere som er aktive i en forening eller kjenner noen som er det søker til vårens møter. Nå har vi godt 223 

med midler og ønsker å støtte og oppmuntre til aktiviteter så godt vi kan. Takk! 224 
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UNIVERSITAS 225 

Det foreligger ingen skriftlig orientering. 226 

RADIO NOVA 227 

Radio Nova har gjennomført valg av flere av posisjonene til dagtid, Nyhetsredaktør Sigrun Thorne og 228 

musikkredaktør Sofie Martesdatter ble gjenvalgt og Mina Marie Myrvang er valgt som ny SOME-sjef.  Arbeidet 229 

med Radio Novas vedtekter går fremover, et førsteutkast er skrevet og dette skal ut i diskusjon i 230 

organisasjonen.  231 

Internundersøkelsen denne høsten viser at medlemmene i organisasjonen trives godt, og vi ser en generell 232 

økning i trivsel fra undersøkelsen fra 2022. For tiden jobber vi også med inntak av nye medlemmer, med 233 

søknadsfrist 2. februar.  234 

Nyhetsredaksjonen er godt i gang med ordinære sendinger og flere medlemmer som har vært bort høsten 235 

2023 er tilbake.  236 

Jeg leder i tillegg til studentnyhetene og programmet emneknaggen. Her ble jeg valgt inn med at programmet 237 

skal gå fra å kun være et debattprogram til å også inkludere lengre intervjuer med relevante personer og 238 

lengre preproduserte saker.  239 

Første delen av januar har gått til å planlegge og begynne å gjennomføre 6 intervjuer med blant annet NSO 240 

leder Oline Sæther, unge personer som sitter i bystyret og leder for studentparlamentet (på UiO)  241 

Spesielt delen som inneholder personer fra bystyret i Oslo ser jeg på som svært viktig. Det er mange 242 

studenter som ikke stemmer i Oslo, men blir påvirket av hva bystyret bestemmer. Det er også en videreføring 243 

av en generell satsing fra høsten 2023 hvor vi dekket lokalvalget i Oslo og i Lillestrøm. Dette ser jeg på som 244 

både viktig for studenter, men også det samfunnsoppdraget som Radio Nova som medieinstitusjon.  245 

Nyhetsredaktør har også ansvar for å hjelpe medlemmer med nettsaker. Her jobber Sigrun aktivt med å være 246 

tilgjengelig for spørsmål, idemyldringer og tilbakemeldinger. Dette satsingen har båret frukter, ved at 247 

ekstremt mange av sakene vi publiserer er av redaksjoner som ikke har tradisjoner for å gjøre det og av 248 

medlemmer som aldri har gjort det før. 249 

VALGKOMITEEN 250 

 Det foreligger ingen skriftlig orientering. 251 

ARGUMENT 252 
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Denne høsten har Argument fått flere nye redaksjonsmedlemmer, ny ansvarlig redaktør og ny 253 

redaksjonsleder. Nesten hele redaksjonen har blitt skiftet ut siden de som har vært med tidligere enten har 254 

fått jobb et annet sted eller flyttet til utlandet. Høsten har gått med til å gi ut to utgaver med temaene: "Hjem" 255 

og "Voksen". Da den siste utgaven ble gitt ut, hadde vi en live podcast med Radio Nova. Vi prøver å 256 

samarbeide mer med Radio Nova og noen fra en av deres redaksjoner skal skrive i neste utgave.  257 

I tillegg har vi arrangert tre skriveworkshops og noen åpne møter. Denne våren vil vi prøve å rekruttere 258 

bredere i Oslo ved å ha flere stand på Høyskolen i Kristiania. I tillegg skal vi som vanlig ha stand på 259 

foreningsdagene til Oslo Met og Universitetet i Oslo. Vi kommer også til å sette ut flere stativer på 260 

studiestedene i Oslo slik at flere får tilgang til magasinene. Vi ønsker at flere får vite om de gode mulighetene 261 

ved å skrive for Argument og håper at dette vil gjøre at vi får flere skribenter. 262 

Med tanke på økonomi, har Argument lavere egenkapital nå, 22 000 kr. Dette kommer av litt høyere forbruk 263 

i 2023 enn vi budsjetterte for, men også at vi har fått avslag om støtte fra både Kulturrådet og UiOs 264 

aktivitetsmidler. Dette betyr at vi må stramme inn forbruket noe i 2024 og muligens også at vi søker om et 265 

litt høyere sum i søknadsprosessen til høsten. Vi ønsker å ha en egenkapital på rundt 40-50 000 kr. 266 

Hilsen Malene  267 
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HALVÅRSRAPPORT HØSTEN 2023 268 

Saksnummer 009-23/02 

Type sak Orientering 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Karl Magnus NCD Nyeng 

Vedlegg Halvårsrapport høsten 2023 

Arbeidsutvalgets innstilling: 269 

Halvårsrapporten tas til orientering 270 

Forslag til vedtak: 271 

Det fattes ikke vedtak i orienteringssaker 272 

SAKSOPPLYSNINGER 273 

Arbeidsutvalget skal levere halvårsrapport til Velferdstingets vårseminar. Halvårsrapporten gir et innblikk i 274 

det politiske og organisatoriske arbeidet som ble utført foregående semester. Særlig viktig i halvårsrapporten 275 

er status for handlingsplanen 2023/2024. Spørsmål til rapporten kan stilles under møtet, men det oppfordres 276 

til å stille spørsmål på forhånd, slik at de kan adresseres og besvares best mulig. Spørsmål kan sendes på e-277 

post til vt-au@studentvelferd.no.  278 

mailto:vt-au@studentvelferd.no
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FORELDELSE AV RESOLUSJONER 279 

Saksnummer 010-24/02 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Karl Magnus NCD Nyeng 

Vedlegg  

  

Arbeidsutvalgets innstilling: 280 

Arbeidsutvalget innstiller på at ingen av resolusjonene løftes til fornyelse. 281 

Forslag til vedtak: 282 

• Velferdstinget i Oslo og Akershus er orientert om samtlige resolusjoner som foreldes. 283 

• Resolusjonen «Velferdstinget skal ha mulighet til å avsette egne valgte representanter» løftes ikke til 284 

fornyelse. 285 

• Resolusjonen «bygningsstøy» løftes ikke til fornyelse. 286 

• Resolusjonen «Protect the right to housing for international students» løftes ikke til fornyelse 287 

• Resolusjonen «Tillitsutvalg i SiOs studentboliger» løftes ikke til fornyelse. 288 

SAKSOPPLYSNINGER 289 

§ 15-4 i Velferdstingets vedtekter sier «enkeltvedtak og resolusjoner har en gyldighet på til og med tre år fra 290 

dagen de er vedtatt. Velferdstinget skal orienteres skriftlig om at enkeltvedtak og resolusjoner nærmer seg 291 

foreldelse, helst før tre år har passert etter at dokumentet sist ble vedtatt. Enkeltvedtak og resolusjoner 292 

regnes som gyldige helt frem til skriftlig orientering om foreldelse er lagt frem for Velferdstinget, selv om tre 293 

år har passert. Om Velferdstinget ikke ber om ny behandling av den aktuelle politikken før foreldelsesfristen, 294 

og de har blitt orientert om foreldelsen, er politikken ikke lenger gyldig. Foreldede resolusjoner skal 295 

arkiveres.» 296 

Det er fire resolusjoner Velferdstinget må ta stilling til. Arbeidsutvalget foreslår at ingen av resolusjonene 297 

fornyes. Resolusjoner som har passert gyldighetstiden opphører ved lukking av saken. Resolusjoner som 298 

nærmer seg utgangen av gyldighetstiden på tre år opphører ved utløp av gyldighetstiden. Om noen 299 

resolusjoner likevel løftes til fornyelse, vil disse behandles ved neste mulige anledning og mister ikke 300 

gyldighet selv om gyldighetstiden på tre år er passert. 301 

Resolusjoner som foreldes i løpet av vårsemesteret 2024: 302 

• Velferdstinget skal ha mulighet til å avsette egne valgte representanter, vedtatt 07.09.2019. 303 

o Resolusjonen anses ivaretatt i Velferdstingets vedtekter § 14-4 som sier: «Alle forslag om 304 

mistillit til tillitsvalgte valgt av Velferdstinget eller arbeidsutvalget behandles av Velferdstinget og 305 

vedtas med 3/4 kvalifisert flertall.» og i «Forskrift om studentsamskipnader» med ordlyden 306 

https://www.studentvelferd.no/2020/12/15/resolution-protect-the-right-to-housing-for-international-students/
https://www.studentvelferd.no/2021/04/16/resolusjon-velferdstinget-skal-ha-mulighet-til-a-avsette-egne-valgte-representanter/
https://lovdata.no/forskrift/2008-07-22-828
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«Studentenes styremedlemmer kan avsettes etter tilsvarende prosedyre som i § 3. For slikt vedtak 307 

kreves 2/3 flertall. Studentorganet kan fastsette krav til større flertall.» 308 

• Bygningsstøy, vedtatt 12.09.2020. 309 

o Resolusjonen anses ikke som dagsaktuell. Krav til tidligst byggestart klokken 08:00 på 310 

morgenen kan være et fordyrende krav om det fastsettes. Dette blir i strid med boligpolitisk 311 

dokument som fastsetter «så rimelige som mulig» som et overordnet mål for leien. Lover og 312 

forskrifter regulerer byggestøy, og i Oslo skal støy unngås mellom 23:00 og 07:00. Punkt to 313 

om å opplyse om byggestøy opplever arbeidsutvalget at er en standard som SiO følger. Vern 314 

mot helseskadelig støy er også definert i bærekraftspolitisk dokument. 315 

• Protect the right to housing for international students, vedtatt 07.12.2020. 316 

o Resolusjonen er ikke lenger dagsaktuell da den er sterkt knyttet til covid-pandemien. 317 

• Tillitsutvalg i SiOs studentboliger, vedtatt 01.03.2021. 318 

o Anses ivaretatt i boligpolitisk dokument med ordlyden «I bygg der det er studentboliger skal det 319 

være beboerutvalg».  320 

https://lovdata.no/forskrift/2008-07-22-828/%C2%A73
https://www.studentvelferd.no/2020/10/27/resolusjonbyggestoy/
https://www.studentvelferd.no/2020/12/15/resolution-protect-the-right-to-housing-for-international-students/
https://www.studentvelferd.no/2021/03/08/resolusjon-tillitsutvalg-i-sios-studentboliger/
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FASTSETTELSE AV MANDAT OG VALG AV MEDLEMMER TIL 321 

REDAKSJONSKOMITÉ 322 

Saksnummer 011-24/02 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Oliwia Skowron 

Vedlegg Mandat for redaksjonskomiteen 

Arbeidsutvalgets innstilling: 323 

Velferdstinget i Oslo og Akershus vedtar mandat for redaksjonskomiteen og velger denne etter fastsatte 324 

retningslinjer. 325 

Forslag til vedtak: 326 

• Mandatet for redaksjonskomiteen vedtas med de endringene som fremkommer under møtet. 327 

• Kandidater til redaksjonskomiteen fremmes og velges under møtet. 328 

SAKSOPPLYSNINGER 329 

I år vil redaksjonskomiteens arbeid foregå etter møteslutt lørdag 3. februar og kun behandle endringsforslag 330 

til politisk grunndokument. Velferdstinget vedtar mandatet for redaksjonskomiteen for deretter å velge 331 

medlemmer til redaksjonskomiteen. Redaksjonskomiteens rolle er å sammenstille og presentere innkomne 332 

forslag for Velferdstinget – komiteen kan også få mandat til å foreslå bedre ordlyd og å innstille på forslag. 333 

Hver delegasjon er oppfordret til å stille med ett medlem hver til redaksjonskomiteen.  334 
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SKOLERING: STUDENTSAMSKIPNADEN SIO 335 

Saksnummer 012-24/02 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Karl Magnus NCD Nyeng 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 336 

Saken tas til orientering. 337 

Forslag til vedtak: 338 

Det fattes ikke vedtak i orienteringssaker. 339 

SAKSOPPLYSNINGER 340 

Eilif Tanberg, styreleder i Studentsamskipnaden SiO sitt hovedstyre, er invitert til å gi Velferdstingets 341 

representanter en innføring i SiO. Innføringen holdes som en presentasjon, med muligheter for spørsmål. 342 

Presentasjonen blir tilgjengeliggjort for representantene i etterkant. 343 

Om Velferdstingets representanter har flere spørsmål til presentasjonen enn det er avsatt tid til, er 344 

hovedstyrets representanter tilgjengelig for en prat i pausene. Dersom større temaer blir tatt opp, vil 345 

arbeidsutvalget vurdere å sette opp egne saker senere i vår.  346 
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REVIDERING AV KULTURPOLITISK DOKUMENT 347 

Saksnummer 013-24/02 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Hans-Markus Jensvold Kverneng 

Vedlegg Forslag til nytt kulturpolitisk dokument 

Arbeidsutvalgets innstilling: 348 

Arbeidsutvalget innstiller på at helhetlig forslag til endringsforslag til kulturpolitisk dokument vedtas. 349 

Forslag til vedtak: 350 

Velferdstinget i Oslo og Akershus vedtar nytt kulturpolitisk dokument med de endringer som fremkommer 351 

under møtet.  352 

SAKSOPPLYSNINGER 353 

Helhetlig endringsforslag til nytt kulturpolitisk dokument er lagt ved som vedlegg. Nåværende versjon av 354 

kulturpolitisk dokument finner dere her. 355 

Velferdstingets kulturpolitiske dokument ble vedtatt i mars 2020, og har vært Velferdstingets gjeldende 356 

politikk siden da. I handlingsplanen for 2023/2024 står det at kulturpolitisk dokument skal revideres. 357 

På bakgrunn av innspill fra Velferdstingets representanter, høring fra studentfrivilligheten og eksisterende 358 

kulturpolitisk dokument, har arbeidsutvalget kommet med en helhetlig revidering på dokumentet. Forslaget 359 

til nytt kulturpolitisk dokument omhandler hvilke krav Velferdstinget stiller til Studentsamskipnaden SiO 360 

(heretter SiO) og de offentlige forvaltningsnivåene for å bidra til utvikling av studentkulturen. 361 

Av større endringer i kulturpolitisk dokument trekkes følgende fram: 362 

Politiske endringer: 363 

• Fra kapittelet «Studentbyene og det offentlige», er det endret et punkt om helthetlig plan for lokaler 364 

og finansiering av studentkulturen og foreningslivet i Oslo, og lagt til nye punkter om offentlige krav 365 

og samlingspunkt. 366 

• Fra kapittelet «Studiestedene», er det fjernet punkt om fag og studiepoeng. Det er lagt til nye punkter 367 

om lokaler, informasjonsspredning, foreningsdager, støtte til foreninger og møteplasser. 368 

• Fra kapittelet «Samskipnaden», er det lagt til nye punkter om eventkalenderen, verktøy for foreninger 369 

og informasjon. Flere av de gamle punktene er satt inn i brødtekst eller fjernet siden de ikke er politisk 370 

bærende.  371 

https://www.studentvelferd.no/dokumenter/2022/12/Kulturpolitisk-dokument.pdf
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Strukturelle endringer: 372 

• Kapittelet «Studentene» har blitt fjernet og omformulert inn i andre deler av dokumentet der det 373 

passer bedre. Intensjonen er beholdt andre steder i dokumentet. 374 

• Et nytt kapittel kalt «Studentforeninger» er blitt lagt til. Kapittelet skal ta for seg mer overordnede 375 

politikk for studentforeninger, som ikke er spesifikt for utdanningsinstitusjonene, SiO eller det 376 

offentlige. 377 

• Kapittelet «Studentbyene og det offentlige» har blitt satt sammen og gjort mer overordnet, med nytt 378 

navn “Studentbyene Lillestrøm og Oslo”. Den inneholder nå en generell del, og har mer generelle 379 

kulepunkter som skal kunne gjelde for enhver relevant kommune. 380 

• Gjennomgående endring av ordbruk og navn til å være sammenhengende igjennom dokumentet. 381 

Dette er da ekstra synlig med endringen av kapitlet «Samskipnaden» til «Studentsamskipnaden SiO», 382 

og «Studiestedene» til «Utdanningsinstitusjonene». Gjennomgående språkvask for å bruke samme 383 

begrep igjennom dokumentet der det ikke gir mening å bruke begrepene om hverandre. 384 

• Dokumentet generelt har blitt gjort om for at kulepunkter skal være meningsbærende politikk, mens 385 

brødtekst skal være opplysende eller situasjonsbeskrivende. 386 

• Dokumentet i sin helhet er en side kortere, og mer konkret. Dette mener arbeidsutvalget at vil kunne 387 

gjøre det mer oversiktlig og samtidig bidra til å gjøre politikken mer konkret og enklere å finne fram 388 

til.  389 
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DET NYE STUDENTHUSET: BAKGRUNN, HISTORIKK OG MULIGHETER 390 

Saksnummer 014-24/02 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Karl Magnus NCD Nyeng 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 391 

Saken tas til orientering. 392 

Forslag til vedtak: 393 

Det fattes ikke vedtak i orienteringssaker. 394 

SAKSOPPLYSNINGER 395 

Denne orienteringssaken er innledende til sak 022-24/02. Orienteringen vil være i form av en presentasjon, 396 

som skal gi Velferdstingets representanter innsikt i bakgrunn, historikk og nåværende mulighetsbilde for 397 

prosjektet med nytt studenthus i sentrum. Dette skal gjøre Velferdstingets representanter best mulig rustet 398 

til å behandle sak 022-24/02. Det vil være anledning til å stille oppklarende spørsmål, men det åpnes ikke for 399 

debatt. Presentasjonen vil tilgjengeliggjøres for Velferdstingets representanter når den er gjennomført. Det 400 

anbefales å ha lest gjennom saksfremlegget til sak 022-24/02 i forkant av presentasjonen.  401 
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REVIDERING AV POLITISK GRUNNDOKUMENT 402 

Saksnummer 015-24/02 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Hans-Markus Jensvold Kverneng 

  

Arbeidsutvalgets innstilling: 403 

Redaksjonskomiteen innstiller på endringene til politisk grunndokument.  404 

Forslag til vedtak: 405 

Velferdstinget i Oslo og Akershus reviderer politisk grunndokument med de endringer som fremkommer 406 

under møtet.  407 

SAKSOPPLYSNINGER 408 

Politisk grunndokument er det øverste politiske dokumentet til Velferdstinget, og er en overordnet, og kortere 409 

oversikt over Velferdstingets viktigste politikk på forskjellige områder. Det er meningen at grunndokumentet 410 

skal være kort og lettfattelig, så tilleggs- eller endringsforslag bør formuleres presist og kort. I tillegg 411 

oppfordres en til å reflektere over hvorvidt det en ønsker å sende inn er viktig nok til å inkluderes i dette 412 

dokumentet, eller om det bør innordnes i et annet av Velferdstingets mer detaljerte politiske dokumenter på 413 

andre felter. Politisk grunndokument finnes her.  414 

https://www.studentvelferd.no/dokumenter/2023/02/Politisk-grunndokument-for-Velferdstinget-i-Oslo-og-Akershus.pdf
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ENDRINGSFORSLAG 

Forslag nr. 1 

Dokument Politisk grunndokument Linje 62–63 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 

Velferdstilbudet skal være fleksibelt og tilrettelagt studentenes 

ulike forutsetninger og behov. 

Ny tekst 

Velferdstilbudet skal være tilpasset studentenes ulike 

forutsetninger og behov. 

Begrunnelse 

Et bedre og mer dekkende ordbruk. Studiehverdagen er ikke 

fleksibel for mange studenter. 

Redaksjonskomiteens 

innstilling 

 

VEDTAK  
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Forslag nr. 2 

Dokument Politisk grunndokument Linje 66–67 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 

Oslo kommune skal i samarbeid med studentene og SiO jobbe for å 

forbedre Oslo som studentby. 

Ny tekst 

Oslo og Lillestrøm skal samarbeide med studentene og SiO for å 

forbedre studentbyene. 

Begrunnelse 

Velferdstinget i Oslo og Akershus jobber opp mot både Lillestrøm og 

Oslo, så det er hensiktsmessig å reflektere dette i politisk 

grunndokument bedre. 

Redaksjonskomiteens 

innstilling 

 

VEDTAK  

 

Forslag nr. 3 

Dokument Politisk grunndokument Linje 92–93 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 

Det er derfor viktig at SiO fortsetter å satse på SiO Foreninger som en 

veileder for studenter og studentforeningene i Oslo og omegn. 

Ny tekst 

Det er derfor viktig at SiO fortsetter å satse på SiO Foreninger som en 

veileder for SiO-tilknyttede studenter og studentforeninger. 

Begrunnelse 

Mer presist språk. Studenter som ikke er tilknyttet SiO har ikke tilgang til 

SiO sitt tjenestetilbud. Dette spesifiserer heller ikke område. 

Redaksjonskomiteens 

innstilling 

 

VEDTAK  
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Forslag nr. 4 

Dokument Politisk grunndokument Linje 140 

Levert av Arbeidsutvalget Type Tillegg 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 
 

Ny tekst 

Avgifter, skatter og gebyrer i offentlig regi skal tilpasses bygging, 

vedlikehold og drift av studentboliger i regi av studentsamskipnadene. 

Begrunnelse 

Eksempler på avgifter, skatter og gebyrer er eiendomsskatt, 

tilkoblingsavgift vann/avløp, renovasjonsavgift, saksbehandlingsgebyrer 

etc. Ved neste revidering av boligpolitiskdokument bør dette punktet tas 

inn der. 

Redaksjonskomiteens 

innstilling 

 

VEDTAK  

 

Forslag nr. 5 

Dokument Politisk grunndokument Linje 150–151 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 

Oslo og nærliggende kommuner skal regnes som pressområde for 

studentboligbygging. 

Ny tekst 

Så lenge det opereres med «pressområder», skal Oslo og kommunene 

rundt Oslo regnes som pressområder. 

Begrunnelse 

Pressområder som konsept er noe omdiskutert om skal fjernes eller 

ikke. Det er hensiktsmessig at Velferdstingets politikk gir mening om 

denne ordningen fjernes. 

Redaksjonskomiteens 

innstilling 

 

VEDTAK  
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Forslag nr. 6a 

Dokument Politisk grunndokument Linje 152 

Levert av 
AU v/ Hans-Markus Jensvold 

Kverneng og Hanne A. Hugem 
Type Endring 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 
Studentsamskipnader skal ha rett til gunstige lån gjennom Husbanken. 

Ny tekst 

Kun studentsamskipnader skal ha rett til gunstige lån for 

studentboligbygging hos Husbanken. 

Begrunnelse 

Halve arbeidsutvalget mener at kun studentsamskipnadene skal kunne 

få disse lånene fra husbanken. Andre aktører kan ta ut profitt eller la 

overskuddet gå til andre ting, men for studentsamskipnadene må alt 

overskudd gå tilbake til studentene. 

NB: Må sees i sammenheng med 6b. Oliwia er imot forslag 6a til fordel 

for 6b. Karl Magnus ønsker å beholde punktet slik det står i dag og er 

imot både forslag 6a og 6b, da det er viktigere å mene noe om 

Studentsamskipnadens rettigheter framfor å peke på å innskrenke eller 

utvide andres rettigheter. 

 

Redaksjonskomiteens 

innstilling 

 

VEDTAK  
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Forslag nr. 6b 

Dokument Politisk grunndokument Linje 152 

Levert av AU v/ Oliwia Skowron Type Endring 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 
Studentsamskipnader skal ha rett til gunstige lån gjennom Husbanken. 

Ny tekst 

Studentsamskipnader skal være prioritert til gunstige lån gjennom 

Husbanken. 

Begrunnelse 

Andre aktører bør kunne benytte seg av samme ordninger, der 

studentsamskipnadene ikke klarer å levere. Studentsamskipnadene skal 

fortsatt være prioritert. 

NB: Må sees i sammenheng med 6a. 

Redaksjonskomiteens 

innstilling  

  

VEDTAK  
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Forslag nr. 7 

Dokument Politisk grunndokument Linje 214 

Levert av 

AU v/ Oliwia Skowron, Hanne A. 

Hugem og Karl Magnus NCD 

Nyeng 

Type Endring 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 
Studiestøtten skal festes til 2 ganger grunnbeløpet i folketrygden. 

Ny tekst 

Studiestøtten skal festes til minst 1,5 ganger grunnbeløpet i 

folketrygden. 

Begrunnelse 

 Arbeidsutvalgets flertall mener det er viktig at studentmassen står 

solidarisk samlet om et krav. Politikken til Norsk studentorganisasjon 

peker på 1,5 ganger grunnbeløpet. At studentpolitiske organisasjoner 

mener det samme styrker saken vår opp mot politikere. Å skrive «minst» 

gir også muligheter for forhandlinger til enda mer.   

Arbeidsutvalgets mindretall ønsker å beholde teksten slik den står. 

Redaksjonskomiteens 

innstilling 

 

VEDTAK  
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Forslag nr. 8 

Dokument Politisk grunndokument Linje 224–225 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 

SiOs barnehagetilbud skal være tilrettelagt for studentenes fleksible 

studiehverdag. 

Ny tekst 

SiOs barnehagetilbud skal være tilrettelagt for studentenes varierte 

studiehverdag. 

Begrunnelse 

Hadde studiehverdagen vært fleksibel, hadde det ikke vært et 

tilretteleggingsbehov. Mange studenter har lite til ingen bestemmelse 

over egen studiehverdag, praksis og mer. 

Redaksjonskomiteens 

innstilling 

 

VEDTAK  
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Forslag nr. 9 

Dokument Politisk grunndokument Linje 214 

Levert av 

AU v/ Hans-Markus Jensvold 

Kverneng, Hanne A. Hugem og 

Karl Magnus NCD Nyeng 

Type Tillegg 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 
 

Ny tekst 

Gratisprinsippet skal gjelde for alle studenter i offentlig utdanning i 

Norge. 

Begrunnelse 

Ses i sammenheng med 10a. 

 

Arbeidsutvalgets flertall støtter forslaget. Målet er at internasjonale 

studenter ikke skal måtte betale flere hundre tusen for studieprogram 

der norske studenter ikke betaler en krone. Samtidig, skal ikke 

internasjonale studenter kunne ta dyre studier på private institusjoner 

gratis der hvor norske studenter ikke får denne muligheten. Denne 

endringen skal gjøre det mer likt og rettferdig.  

Arbeidsutvalgets mindretall ønsker ikke å vedta forslaget. 

Redaksjonskomiteens 

innstilling 

 

VEDTAK  
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Forslag nr. 10a 

Dokument Politisk grunndokument Linje 263 

Levert av 

AU v/ Hans-Markus Jensvold 

Kverneng, Hanne A. Hugem og 

Karl Magnus NCD Nyeng 

Type Endring 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 
Internasjonale studenter skal ikke betale skolepenger for å studere i Norge. 

Ny tekst 

Internasjonale studenter skal ikke betale mer enn det norske studenter gjør 

for utdanning i Norge. 

Begrunnelse 

Arbeidsutvalgets flertall støtter forslaget. Målet er at internasjonale studenter 

ikke skal måtte betale flere hundre tusen for studieprogram der norske 

studenter ikke betaler en krone. Samtidig, skal ikke internasjonale studenter 

kunne ta dyre studier på private institusjoner gratis der hvor norske 

studenter ikke får denne muligheten. Denne endringen skal gjøre det mer likt 

og rettferdig.  

Arbeidsutvalgets mindretall ønsker ikke å vedta forslaget. 

Redaksjonskomiteens 

innstilling 

  

VEDTAK  
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Forslag nr. 10b 

Dokument Politisk grunndokument Linje 263 

Levert av AU v/ Oliwia Skowron Type Strykning 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 

Internasjonale studenter skal ikke betale skolepenger for å studere i 

Norge. 

Ny tekst 
 

Begrunnelse 

Arbeidsutvalgets mindretall mener det er trange økonomiske tider for 

folk flest, og med stadig økende rente og en ellevill prisvekst er det riktig 

av stortinget å spare der man kan spare. Norske studenter må betale 

skolepenger når de studerer i andre land, og derfor skal studentene som 

kommer til Norge bli behandlet på lik linje. Det er ikke gunstig for staten 

å tape penger på internasjonale studenter som tar dyre studier privat i 

Norge. Man bør heller fokusere på gode stipendordninger for de som 

trenger det mest. 

Redaksjonskomiteens 

innstilling 

  

VEDTAK  
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Forslag nr. 11 

Dokument Politisk grunndokument Linje 269–271 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 

Oslo politidistrikt, Oslo servicesenter for utenlandske arbeidstakere og 

UDI bør gjøre flere avtaler tilgjengelig for internasjonale studenter, og 

korte ned behandlingstiden for søknadene om oppholdstillatelse for 

studier. 

Ny tekst 

Det offentlige har ansvar for å imøtekomme mengden av internasjonale 

studenter som søker seg til Norge, og skal sørge for rask 

saksbehandling. 

Begrunnelse 

For å gjøre punktet mer forståelig og gi bedre flyt. Dekker også alt av 

tilbud fra alle offentlige aktører, uten å være Oslo-spesifikt. 

Redaksjonskomiteens 

innstilling 

 

VEDTAK  

 

Forslag nr. 12 

Dokument Politisk grunndokument Linje 272 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 
OSLO SOM STUDENTBY 

Ny tekst 
STUDENTBYENE OSLO OG LILLESTRØM 

Begrunnelse 

Fra før av står det mye om Lillestrøm i teksten og kulepunktene. Det gir 

ikke mening å beholde tittelen som den er i dag.  

Redaksjonskomiteens 

innstilling 

 

VEDTAK  
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Forslag nr. 13 

Dokument Politisk grunndokument Linje 273–275 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 

Til tross for at studentene med ca. 90 000 mennesker utgjør en 

betraktelig andel av byens innbyggere, og utgjør en gruppe med mange 

felles utfordringer, mangler det en sammenhengende kommunal 

satsning for å bedre Oslo som studentby. 

Ny tekst 

Til tross for at studentene utgjør en betraktelig andel av befolkningen, 

og utgjør en gruppe med mange felles utfordringer, mangler det 

sammenhengende satsninger for å bedre studentbyene Oslo og 

Lillestrøm. 

Begrunnelse 
Inkluderer Lillestrøm, samt fjerner det høyst variable tallet på studenter. 

Redaksjonskomiteens 

innstilling 

 

VEDTAK  

 

Forslag nr. 14 

Dokument Politisk grunndokument Linje 308–309 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 

Det skal til enhver tid eksistere et felles møtepunkt for dialog mellom 

kommunen, studentene og andre relevante parter. 

Ny tekst 

Kommunene Oslo og Lillestrøm har ansvar for å ha felles møtepunkt for 

dialog mellom sin kommune, studenter og andre relevante parter. 

Begrunnelse 
Handlingsplanpunkt, samt gjør punktet mer dekkende og forståelig. 

Redaksjonskomiteens 

innstilling 

 

VEDTAK  
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Forslag nr. 15 

Dokument Politisk grunndokument Linje 310 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 

Studentene skal lyttes til i saker som angår studentkulturen og -

frivilligheten. 

Ny tekst 

Oslo kommune, Lillestrøm kommune og Akershus fylkeskommune skal 

bruke studentene som høringsinstans i saker som angår studenter. 

Begrunnelse 

Dersom studentene blir høringsinstans, vil det legge krav på at 

kommunen skal oppsøke studentene for innspill, i stedet for dagens 

situasjon der vi «banker på døra» for å kunne si vår sak. 

Redaksjonskomiteens 

innstilling 

 

VEDTAK  

 

Forslag nr. 16 

Dokument Politisk grunndokument Linje 314–315 

Levert av Arbeidsutvalget Type Strykning 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 

Studenter som bor og studerer i forskjellige soner må kunne reise 

sonefritt til og fra studiestedet om det er behov for det. 

Ny tekst 
 

Begrunnelse 

Ønsker å stryke dette for å prioritere andre kollektivsatsninger. Vi vet 

også at det er prosesser i gang som ser på sonene i Akershus fylke. 

Redaksjonskomiteens 

innstilling 

 

VEDTAK  
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Forslag nr. 17 

Dokument Politisk grunndokument Linje 314 

Levert av Arbeidsutvalget Type Tillegg 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 
 

Ny tekst 
Det skal være studentrabatt på alle billett-typer. 

Begrunnelse 

Prioritere studentrabatt på flere billett-typer er noe arbeidsutvalget 

mener bør prioriteres. Dette vil gi studenter mer fleksibilitet i sine reiser. 

Det åpner også for muligheten for flere studentrettede billett-typer. 

Redaksjonskomiteens 

innstilling 

 

VEDTAK  

 

Forslag nr. 18 

Dokument Politisk grunndokument Linje 306 

Levert av Arbeidsutvalget Type Tillegg 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 
 

Ny tekst 

Oslo og Lillestrøm skal tilrettelegge for tilstrekkelige og varige felles 

møteplasser for studentene i sine byer. 

Begrunnelse 

Arbeidsutvalget ønsker at ansvaret settes på kommunene, samt la det 

stå åpent hva dette kan bety. 

Redaksjonskomiteens 

innstilling 

 

VEDTAK  
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Forslag nr. 19 

Dokument Politisk grunndokument Linje 312–313 

Levert av AU v/ Oliwia Skowron Type Strykning 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 
Studentrabatten må utvides til å gjelde alle studenter opp til 35 år. 

Ny tekst 
 

Begrunnelse 

Å utvide studentrabatten vil føre til økte kostander for transportselskaper som 

allerede opererer med trange budsjetter, noe som kan påvirke tilbudet 

negativt. Det er også viktig at rabatt på kollektivt tildeles de mest svake 

økonomiske gruppene, og man kan argumentere for at de over 30 allerede 

har mer økonomisk stabilitet. Det er viktigere å ha fokus på at 

studentrabatten blir tilgjengelig på andre billettformer enn månedspass, og 

heller fremme dette som viktigste saken vår. 

Redaksjonskomiteens 

innstilling 

  

VEDTAK  

 

Forslag nr. 20 

Dokument Politisk grunndokument Linje 312–313 

Levert av 

AU v/ Hans-Markus Jensvold 

Kverneng, Hanne A. Hugem og 

Karl Magnus NCD Nyeng 

Type Endring 

Sak 015-24/02 Revidering av politisk grunndokument 

Opprinnelig tekst 
Studentrabatten må utvides til å gjelde alle studenter opp til 35 år. 

Ny tekst 
Studentrabatten må utvides til å gjelde alle fulltidsstudenter opp til 35 år. 

Begrunnelse 
Arbeidsutvalgets flertall ønsker en presisering framfor strykning. 

Redaksjonskomiteens 

innstilling 

 

VEDTAK  
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REVIDERING AV VELFERDSTINGETS DRIFTSBUDSJETT 415 

Saksnummer 016-24/02 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Karl Magnus NCD Nyeng 

Vedlegg Velferdstinget ER2022-RBU2024, noter til budsjett, Kulturstyrets økonomiske oversikt 

Arbeidsutvalgets innstilling: 416 

Arbeidsutvalget innstiller på at forslag til revidert driftsbudsjett 2024 vedtas. 417 

Forslag til vedtak: 418 

Velferdstinget vedtar vedlagt forslag til driftsbudsjett for Velferdstinget 2024, med de endringer som 419 

fremkommer under møtet.  420 

SAKSOPPLYSNINGER 421 

Velferdstinget pleier rutinemessig å revidere budsjettet på første møte hvert år, primært fordi vi vet mer om 422 

resultatene fra året før og de forventede utgiftene og inntektene i inneværende år enn vi kan forutse i 423 

oktober.  424 

Velferdstinget søkte ikke om en økt bevilgning for 2024, da vi har over tid opparbeidet oss en stor egenkapital 425 

som vi nå forsøker å bygge ned. Velferdstinget fikk tildelt 3 700 000 kroner for driftsbudsjettet 2024. Det er 426 

et stort underskudd, som kommer av økte kostnader og en ikke økt driftsramme. Over tid vil vi måtte søke 427 

om mer penger til Velferdstingets egen drift av tilskuddsrammen fra SiO. 428 

Regnskapet per 15.01.2024 er noe misvisende fordi Studentparlamentet ved UiO har sendt oss faktura for 429 

2022 som er lagt til 01.01.2023. Dette vil vi utdype mer om i endelig regnskap. I driftsbudsjett for 2024 var 430 

det lagt opp til et underskudd på 549 000 kroner, mens i revidert driftsbudsjett 2024 legger vi opp til å gå 431 

med et underskudd på 739 760 kroner. Dette gjør at Velferdstinget på slutten av 2024 vil ha en egenkapital 432 

på 780 993 kroner.  433 

I revidert driftsbudsjett 2024 har vi gjort en del endringer, de største endringene vil vi redegjøre for her:  434 

Vi øker disse postene: 435 

5000 – 5990 Lønnskostnader øker vi med 198 260 kroner da vi i det opprinnelige budsjettet har budsjettert for 436 

lite i forhold til forventet lønnsjusteringer. Herunder blant annet feriepenger og arbeidsgiveravgift, samt en 437 

nedjustering av honorar tillitsvalgte og en oppjustering av øvrige honorerte. 438 

6510 Teknisk utstyr blir økt med 10 000 kroner da vi i løpet av 2024 må kjøpe en ny kopimaskin. UiO har 439 

avsluttet sin avtale med Ricoh, og over tid vil det lønne seg å kjøpe ny kopimaskin gjennom ny avtale med 440 

UiO. Vi har ikke landet på hvilken kopimaskin enda, men trolig vil den komme på mellom 12 000 – 18 000 441 

kroner. 442 
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7300 Markedsføring oppjusterer vi med 20 000 kroner da vi har begynt å se på ny nettside og ser for oss å 443 

bruke en del av denne posten på arbeidet.  444 

Vi nedjusterer disse postene: 445 

5915 Overlapp, 7302 Åpent hus, 7430 Gaver og 7775 Arbeidsmiljøtiltak er nedjustert noe for å prøve å spare inn 446 

for andre økte kostnader. Overlapp er fortsatt økt en del fra 2023 fordi vi ønsker å fortsatt kunne dra på 447 

hyttetur da dette blir sett på som en fin sosial og lærerik måte å bli kjent på. Vi har ambisjoner om å åpne 448 

Villa Eika for mer sosialt fremover selv om vi setter ned denne posten. Vi tilpasser aktiviteten ut ifra budsjettet. 449 

6810 Data/EDB-kostnad blir nedjustert noe da vi har gått gjennom ulike avtaler og sagt opp noen vi ikke har 450 

bruk for lenger. 451 

7322 seminar og konferanser, i denne posten inngår Kulturstyret sine seminar, og siden Kulturstyret har fått 452 

færre representanter antar vi at seminarene kommer til å bli noe rimeligere. Denne er over tid en post som 453 

ikke blir brukt opp, men om det kommer behov for å sende arbeidsutvalget eller administrasjonen på kurs 454 

er det denne posten det går av.   455 
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VALG AV MEDLEM TIL KONTROLLKOMITEEN 456 

Saksnummer 017-24/02 

Type sak Valgsak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Karl Magnus NCD Nyeng 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 457 

Arbeidsutvalget innstiller ikke i valgsaker. 458 

Forslag til vedtak: 459 

Det velges ett medlem til kontrollkomiteen for det resterende av studieåret 23/24 med valgperiode fra og med 460 

møteslutt 4. februar 2024 til og med 30. juni 2024. 461 

SAKSOPPLYSNINGER 462 

Ifølge vedtektene § 12-5 Suppleringsvalg, kan ikke Velferdstinget gi fullmakt til arbeidsutvalget i å supplere 463 

vervene nevnt i § 9-3-3. Kontrollkomiteen er listet opp her, derfor kommer denne saken opp for Velferdstinget 464 

igjen, da et medlem av kontrollkomiteen har trukket seg siden forrige møte. 465 

Saksgang 466 

Kandidatene får mulighet til å redegjøre sitt kandidatur. Deretter er valget i gang og kandidater holder sine 467 

valgtaler. Valgtalen kan være på inntil tre minutter før det åpnes for tre spørsmål til hver av kandidatene. 468 

Om kontrollkomiteen 469 

Kontrollkomiteen har som oppgave å kontrollere at Velferdstingets vedtekter og andre bestemmelser blir 470 

fulgt. Komiteen innstiller overfor Velferdstinget på godkjenning av valgprotokollene ved valg av 471 

Velferdstingets representanter og vararepresentanter på vårseminaret. Personen som blir valgt inn i 472 

kontrollkomiteen har plassfratredelse i VT, dvs. at hen trer ut som ordinær VT-representant og mister 473 

stemmerett i forsamlingen. I tillegg skal kontrollkomiteen kontrollere og gi innstilling på at budsjettene og 474 

regnskapene fra de som søker støtte gjennom Velferdstinget eller dets organer er i tråd med Velferdstingets 475 

krav og god regnskapsskikk. 476 

Vervet er honorert med 0,1% av lønnstrinn 20 etter statens lønnsregulativer for hver møtedag med 477 

kontrollkomiteen og i Velferdstinget.  478 
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VALG TIL STYRET I SIO MAT OG DRIKKE 479 

Saksnummer 018-24/02 

Type sak Valgsak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Karl Magnus NCD Nyeng 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 480 

Arbeidsutvalget innstiller ikke i valgsaker. 481 

Forslag til vedtak: 482 

• Det velges ett styremedlem for to år med funksjonstid fra og med møteslutt 04.02.2024 til og med 483 

31.12.2025 til SiO mat og drikke, med personlig vara. 484 

• Arbeidsutvalget får fullmakt til å foreta suppleringsvalg. 485 

SAKSOPPLYSNINGER 486 

Styret i SiO Mat og drikke er ansvarlig for å følge opp driften av SiOs serveringssteder, herunder kafeer, 487 

kaffebarer, kioskdrift og kantiner. Styret følger opp SiO Mat og drikke sin administrasjon og fastsetter 488 

budsjett. Vervet medfører deltakelse på styremøtene som avholdes 3–4 ganger i året. Styrerepresentanten 489 

oppnevner selv personlig vara. 490 

Valget til dette vervet var oppe ved høstvalgmøtet. Ingen kandidater stilte til vervet, og valget ble oversendt 491 

til neste møte. Arbeidsutvalget ber Velferdstingets representanter bistå i å finne kandidater til dette vervet. 492 

Om ingen kandidater ber arbeidsutvalget om fullmakt til å foreta suppleringsvalg, jamfør Velferdstingets 493 

vedtekter §12-5-1. 494 

Vervet er honorert av SiO.  495 
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RESOLUSJONSWORKSHOP 496 

Saksnummer 019-24/02 

Type sak Diskusjonssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Oliwia Skowron 

Vedlegg  

SAKSOPPLYSNINGER 497 

Ifølge handlingsplanen for 2023/2024 skal arbeidsutvalget jobbe med organisasjons- og politikkutvikling. 498 

Arbeidsutvalget ønsker at representantene også i større grad skal være med på å utforme relevant politikk 499 

for Velferdstinget. Vi ønsker derfor å invitere inn til en workshop om resolusjoner, hvor vi skal gå gjennom 500 

hva en resolusjon er, og hvordan man utformer den på en riktig måte. På slutten av workshopen skal alle få 501 

prøve seg i å skrive en resolusjon selv.  502 
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REVIDERING AV ETISKE RETNINGSLINJER  503 

Saksnummer 020-24/02  

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Hanne A. Hugem 

Vedlegg  

Kontrollkomiteens innstilling: 504 

Kontrollkomiteen innstiller på at etiske retningslinjer revideres.  505 

Forslag til vedtak: 506 

Velferdstinget i Oslo og Akershus reviderer Etiske retningslinjer med de endringer som fremkommer under 507 

møte. 508 

SAKSOPPLYSNINGER 509 

Nåværende versjon av de etiske retningslinjene finner dere her. 510 

De etiske retningslinjene til Velferdstinget i Oslo og Akershus ble sist revidert 07.02.2022, og skal bli revidert 511 

hvert andre år og ved behov. Arbeidsutvalget ønsker å revidere Velferdstingets etiske retningslinjer for å 512 

fjerne våre interne rutiner fra nettsiden, og endre det slik at arbeidsutvalget vil bli organet som har mulighet 513 

å revidere Velferdstingets interne rutiner for håndtering av varsel. 514 

Endringsforslagene er utarbeidet av arbeidsutvalget og administrasjonen i samråd. Administrasjonen utgjør 515 

vårt varslingsutvalg. Det er flere mindre endringer der man tydeliggjør innholdet, fjerner unødvendige 516 

setninger og retter opp feil. 517 

I tillegg til revideringen ønsker arbeidsutvalget at Velferdstinget skal diskutere om man ønsker å endre 518 

klageinstansen for saksbehandlingsgangen. I dag står det på linje 112–118 «Dersom representanter, 519 

tillitsvalgte, honorerte eller gjester bryter med Velferdstingets etiske retningslinjer, har varslingsutvalget 520 

myndighet til å fatte vedtak om disiplinærtiltak. Slike vedtak kan ankes til kontrollkomiteen. Kontrollkomiteen 521 

kan kun vurdere hvorvidt gjeldende saksbehandlingsregler er fulgt, herunder om varslingsutvalget har holdt 522 

seg innenfor de interne varslingsrutinene. Dersom kontrollkomiteen mener at rutiner ikke er fulgt, må 523 

varslingsutvalget ettergå prosessen på nytt og komme med nytt vedtak. Dette vedtaket er endelig».  Det vil si 524 

at etter varslingsutvalget har konkludert kan man ikke gjøre noe mer. Vi ønsker å løfte om man skal kunne 525 

klage til Velferdstinget eller ikke, merk at det samme vil gjelde her som for kontrollkomiteen. Det vil da bare 526 

være saksgangen man skal ettergå.  527 

Diskusjonspunkter:  528 

• Skal kontrollkomiteens vedtak om saksbehandling være endelig? 529 

• Er det ønskelig at kontrollkomiteens vedtak kan klages til Velferdstinget?  530 

https://www.studentvelferd.no/etiske-retningslinjer/
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ENDRINGSFORSLAG 531 

Forslag nr. 1 

Dokument 
Etiske retningslinjer for 

Velferdstinget i Oslo og Akershus 
Linje 6–8 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

020-24/02 Revidering av etiske retningslinjer 

Opprinnelig 

tekst 

Dette dokumentet er rettet mot personer tilknyttet organisasjonen, både 

som representant, gjest, tillitsvalgt, honorert og ansatt. 

Ny tekst 

Dette dokumentet gjelder for personer tilknyttet organisasjonen, både 

som representant, gjest, tillitsvalgt, honorert og ansatt. 

Begrunnelse 

Etiske retningslinjer bør gjelde for alle som er med på arrangementer i 

regi av Velferdstinget, ikke bare de som har rukket å signere på 

retningslinjene. På lik linje er hele organisasjonen bundet av vedtektene, 

som heller ikke signeres på. Manglende signaturer gir også utfordringer 

med å håndtere varsler. Derfor foreslås dette strøket i sammenheng 

med forslag nr. 8. Vi skal legge til en påminnelse om at representanter, 

gjester og andre tilknyttet Velferdstinget skal ha lest de etiske 

retningslinjene i påmelding til møter. 

Innstilling 
 

VEDTAK 
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Forslag nr. 2 

Dokument 
Etiske retningslinjer for 

Velferdstinget i Oslo og Akershus 
Linje 13–15 

Levert av 
Arbeidsutvalget 

 
Type Endring 

020-24/02 Revidering av etiske retningslinjer 

Opprinnelig 

tekst 

Velferdstingets etiske retningslinjer, varslingsplakat, interne rutiner for 

den som mottar mistanke, melding eller klage og interne rutiner for 

håndtering av varsel i Velferdstinget skal ligge tilgjengelig på 

Velferdstingets nettsted. 

Ny tekst 

Velferdstingets etiske retningslinjer, varslingsplakat og interne rutiner for 

den som mottar mistanke, melding eller klage skal ligge tilgjengelig på 

Velferdstingets nettsted. 

Begrunnelse 

Det er ikke nødvendig å ha interne rutiner til varslingsutvalget på 

nettsiden. Dette gjør også at dokumentet kan bli noe mer dynamisk. Må 

sees i sammenheng med forslag 3, som regulerer hvordan 

dokumentene skal revideres.  

Innstilling 
 

VEDTAK  
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Forslag nr. 3 

Dokument 
Etiske retningslinjer for 

Velferdstinget i Oslo og Akershus 
Linje 20–22 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

020-24/02 Revidering av etiske retningslinjer 

Opprinnelig 

tekst 

Velferdstingets varslingsplakat, interne rutiner for den som mottar 

mistanke, melding eller klage og interne rutiner for håndtering av varsel 

i Velferdstinget skal tas opp når enten arbeidsutvalget, kontrollkomiteen 

eller Velferdstinget mener det er behov 

Ny tekst 

Velferdstingets varslingsplakat og interne rutiner for den som mottar 

mistanke, melding eller klage skal tas opp når enten arbeidsutvalget, 

kontrollkomiteen eller Velferdstinget mener det er behov. Interne 

rutiner for håndtering av varsel i Velferdstinget kan revideres av 

Arbeidsutvalget når varslingsutvalget mener det er behov.  

Begrunnelse 

Henger sammen med forslag 2, her endrer man slik at interne rutiner 

for håndtering av varsel ikke skal revideres av hele Velferdstinget, men 

av arbeidsutvalget etter anbefaling av varslingsutvalget.  

Innstilling 
 

VEDTAK  
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Forslag nr. 4 

Dokument 
Etiske retningslinjer for 

Velferdstinget i Oslo og Akershus 
Linje 78–79 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

020-24/02 Revidering av etiske retningslinjer 

Opprinnelig 

tekst 

Varslingsutvalget består av administrasjonsleder og Velferdstingets to 

administrasjonskonsulenter. 

Ny tekst 

Varslingsutvalget består av administrasjonsleder og 

administrasjonskonsulenten.  

Begrunnelse 

Velferdstingets administrasjon består ikke lenger av mer enn én 

administrasjonsleder og én administrasjonskonsulent, og retningslinjene 

blir korrigert til hva som er dagens situasjon. 

Innstilling 
 

VEDTAK  

 

Forslag nr. 5 

Dokument 
Etiske retningslinjer for 

Velferdstinget i Oslo og Akershus 
Linje 79–80 

Levert av Arbeidsutvalget Type Strykning 

020-24/02 Revidering av etiske retningslinjer 

Opprinnelig 

tekst 

Dersom de ansatte i administrasjonen byttes ut, skal nytt varslingsutvalg 

legges frem for godkjenning i Velferdstinget 

Ny tekst 
 

Begrunnelse 

Foreslås strøket da retningslinjene fastsetter administrasjonen som 

varslingsutvalg. Å kunne håndtere varsler vil være en del av 

arbeidsoppgavene som kreves og en kvalifikasjon som vil vurderes ved 

ansettelser. Å være uten varslingsutvalg fram til godkjenning vil også 

gjøre det utfordrende med rask håndtering av varsler. 

Innstilling 
 

VEDTAK  
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Forslag nr. 6 

Dokument 
Etiske retningslinjer for 

Velferdstinget i Oslo og Akershus 
Linje 87–89 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

020-24/02 Revidering av etiske retningslinjer 

Opprinnelig 

tekst 

Oppgaven til varslingsutvalget er å ta imot og håndtere varsler, følge 

opp saken, innhente informasjon og avgjøre om det har skjedd noe 

kritikkverdig og eventuelt hvilken reaksjon dette skal ha. 

Ny tekst 

Oppgaven til varslingsutvalget er å ta imot og håndtere varsler, følge 

opp saken, innhente informasjon, ivareta de berørte partene og avgjøre 

om det har skjedd noe kritikkverdig og eventuelt hvilken reaksjon dette 

skal ha. 

Begrunnelse 

Skal utheve at varslingsutvalget også skal ta våre på den som er varslet 

på, da dette er en krevende situasjon for alle involvert. 

Innstilling 
 

VEDTAK  

 

Forslag nr. 7 

Dokument 
Etiske retningslinjer for 

Velferdstinget i Oslo og Akershus 
Linje Strykning 

Levert av Arbeidsutvalget Type 98–99 

020-24/02 Revidering av etiske retningslinjer 

Opprinnelig 

tekst 

Ethvert dokumentert brudd med de etiske retningslinjene minsker tillit. 

Ny tekst 
 

Begrunnelse 

Foreslås strøket da hvorfor er et varsels ensbetydende med at det 

minsker tilliten automatisk. I tillegg har et varsel også andre 

konsekvenser som ikke nødvendigvis kun går utover tillit. Dette er også 

ikke nødvendig å ha skriftlig i etiske retningslinjer. 

Innstilling 
 

VEDTAK  
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Forslag nr. 8 

Dokument 
Etiske retningslinjer for 

Velferdstinget i Oslo og Akershus 
Linje 121–130 

Levert av Arbeidsutvalget Type Strykning 

020-24/02 Revidering av etiske retningslinjer 

Opprinnelig 

tekst 

 Bekreftelse  

Jeg, ____________________________, bekrefter med dette at jeg har lest og 

forstått innholdet i Velferdstingets etiske retningslinjer for 

representanter, tillitsvalgte, gjester, honorerte og ansatte. Jeg forplikter 

meg til å sette meg inn i og følge de bestemmelser og instrukser som til 

enhver tid gjelder mitt verv eller stilling. Jeg har et personlig ansvar for å 

følge organisasjonens vedtekter og etiske retningslinjer på en best mulig 

måte og tilstrebe oppførsel som holder en høy standard.  

Jeg er kjent med min plikt til å varsle om kritikkverdige forhold og ikke til 

å dele fortrolig informasjon. 

 ____________________________ ________________________________  

Sted og dato Signatur 

Ny tekst 
 

Begrunnelse 

Etiske retningslinjer bør gjelde for alle som er med på arrangementer i 

regi av Velferdstinget, ikke bare de som har rukket å signere på 

retningslinjene. På lik linje er hele organisasjonen bundet av vedtektene, 

som heller ikke signeres på. Manglende signaturer gir også utfordringer 

med å håndtere varsler. Derfor foreslås dette strøket i sammenheng 

med forslag nr. 1. Vi skal legge til en påminnelse om at representanter, 

gjester og andre tilknyttet Velferdstinget skal ha lest de etiske 

retningslinjene i påmelding til møter. 

Innstilling 
 

VEDTAK  
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MØTEPLAN 2024 532 

Saksnummer 021-24/02 

Type sak Vedtakssak  

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Oliwia Skowron 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 533 

Velferdstinget i Oslo og Akershus vedtar møteplan for 2024. 534 

Forslag til vedtak: 535 

Velferdstinget i Oslo og Akershus vedtar møteplan for 2024 med de endringer som fremkommer under 536 

møtet. 537 

SAKSOPPLYSNINGER 538 

I vedtektenes § 3-1 er det regulert at Velferdstinget skal vedta en årlig møteplan på vårseminaret, som kan 539 

revideres på høstseminaret. Møteplanen tar hensyn til de største og viktigste feriene og alle oppfordres til å 540 

komme med endringsforslag dersom dette krasjer med egne arrangementer eller møter. Delegasjonsledere 541 

har i tillegg blitt invitert til å gi innspill på denne planen. De eneste datoene som er helt fastlåste er 542 

seminarene da vi har avtaler med hoteller om datoene. Alle datoer med unntak av seminarene er på 543 

mandager. 544 

Foreslått møteplan for 2024: 545 

 Type møte 

11. mars Ordinært møte 

29. april  Ordinært møte 

3. juni  Vårvalgmøte 

7. september (lørdag) Høstseminar 

7. oktober Tildelingsmøte 

4. november Ordinært møte 

2. desember Høstvalgmøte 

 

546 
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DET NYE STUDENTHUSET: VEIEN VIDERE 547 

Saksnummer 022-24/02 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Hanne A. Hugem 

Vedlegg Samarbeidsavtale med SiO og VT 

Arbeidsutvalgets innstilling: 548 

Arbeidsutvalget innstiller på at Velferdstinget i Oslo og Akershus vedtar alle tre forslag til vedtak.  549 

Forslag til vedtak: 550 

Velferdstinget vedtar at 551 

• Arbeidsutvalget får mandat til å reforhandle eller tre ut av samarbeidsavtalen med SiO, etter hvert 552 

som prosjektet utvikler seg. 553 

• Studenthuset skal bli rehabilitert til redusert studenthus med mulighet for næring, utleie eller SiO-554 

tjenester. 555 

• Arbeidsutvalget får mandat til å påta seg større finansieringsansvar med forbehold om at SiO 556 

tilgjengeliggjør en prosjektmedarbeider. 557 

SAKSOPPLYSNINGER 558 

I etterkant av sak 014-24/02 Det nye studenthuset: Bakgrunn, historikk og muligheter håper vi at representantene 559 

føler seg informert nok til å drøfte og vedta hva Velferdstinget skal mene om fremtiden til studenthuset SO23. 560 

Det er flere mulige retningsvalg prosjektet nå står mellom. Dette omhandler hvorvidt prosjektet skal fortsette 561 

som nå eller ikke, og om selve bygget. Forslagene over er redegjort for under med hva arbeidsutvalget 562 

anbefaler, og er basert på SiOs egen informasjon om mulige veivalg for prosjektet. 563 

For å kunne fortsette arbeidet med prosjektet uavhengig av veivalget må Velferdstinget revidere 564 

samarbeidsavtalen med SiO. Dette er både for å ta hensyn til veivalget Velferdstinget vedtar på vårseminaret, 565 

og for å kunne endre avtalen til å gjenspeile dagens situasjon. Dersom Velferdstinget vedtar å ikke revidere 566 

avtalen blir arbeidet med studenthuset svært utfordrende. Derfor anbefaler arbeidsutvalget at Velferdstinget 567 

vedtar: 568 

• Arbeidsutvalget får mandat til å reforhandle eller tre ut av samarbeidsavtalen med SiO  569 
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Videre ønsker vi å diskutere tre ulike retningsvalg: 570 

1. Jobbe ut fra opprinnelig visjon om 100 % studenthus. 571 

2. Avslutte studenthusprosjektet 572 

3. Nedskalere opprinnelig visjon og jobbe for kombinert studenthus og andre tjenester/innhold. 573 

To muligheter under alternativ 1 er å fortsette slik som dagens situasjon, eller øke ressursene med en intern 574 

restrukturering. Begge disse alternativene gir lav sannsynlighet for å realisere prosjektet, da det har vært for 575 

optimistisk å kunne realisere SO23 til utelukkende studentaktivitet. Derfor anbefaler arbeidsutvalget ikke å 576 

vedta 100 % studenthus som retningsvalg. Å gå bort fra den opprinnelige visjonen kan resultere i noe grad 577 

av omdømmetap, men omdømmetapet vurderes som mindre om en nedskalerer prosjektet enn om en går 578 

videre med de opprinnelige planene uten å se fremdrift. 579 

Det andre alternativet er å avslutte studenthusprosjektet i sin helhet. Dette alternativet anser arbeidsutvalget 580 

som svært ugunstig og det vil med stor sannsynlighet medføre et omfattende omdømmetap for både 581 

Velferdstinget og SiO. Et valg vedrørende salg av eiendommen anbefaler arbeidsutvalget at ikke behandles 582 

under denne saken, men det orienteres om at et salg i dagens marked vil medfølge et betydelig økonomisk 583 

tap for SiO som gårdeier. Årsaken til dette er at markedet for næringseiendom har falt betydelig de siste 584 

årene, og «alle» næringseiendommer i Norden er mindre verdt nå enn de var i 2021 grunnet høyere rente og 585 

høy kostnadsutvikling i samfunnet Om Velferdstinget ønsker å avslutte studenthusprosjektet, anbefaler vi å 586 

behandle framtiden for bygget i St. Olavsgate 23 ved et senere møte, i god dialog med SiO. Arbeidsutvalget 587 

har fortsatt tro på studenthusprosjektet og vil sterkt fraråde å avslutte studenthusprosjektet i sin helhet. 588 

Det siste alternativet er at SO23 blir rehabilitert til «redusert studenthus», som betyr at bygget kan bli delt 589 

mellom næring, utleie og SiO-tjenester samtidig som det vil være studentdrevet aktivitet. Omdømmetapet som 590 

kan komme av å gå bort fra den opprinnelige visjonen mener arbeidsutvalget at kan innhentes igjen. Dette ved å gå for en 591 
nedskalert visjon for studenthus som tar i bruk en mindre andel av huset, men som har et stort hus det kan vokse inn i etter 592 

hvert som aktivitet og økonomiske midler øker. Dette er det mest realistiske alternativet for å kunne etablere et 593 

studenthus i sentrum, med rom for å vokse i, og er arbeidsutvalgets anbefaling til Velferdstinget.  594 

 Derfor anbefaler arbeidsutvalget at Velferdstinget vedtar: 595 

• Studenthuset skal bli rehabilitert til redusert studenthus med mulighet for næring, utleie og/eller SiO-596 

tjenester.  597 

Arbeidsutvalget har denne høsten arbeidet for et studenthus slik som beskrevet i vår handlingsplan, 598 

velferdstingets budsjettprioriteringer for Oslo kommune og prioriteringene opp mot byrådserklæringen. 599 

Leder og politikk- og medieansvarlig har arbeidet politisk for å få støtte fra kommune og stat, og har fått 600 

gjennomslag i byrådserklæringen, hvor studenthuset er nevnt. Ledelsen av prosjektet består av en 601 

styringsgruppe. Her sitter leder av arbeidsutvalget som leder av styringsgruppen. I tillegg har styringsgruppen 602 

også representanter fra SiO, og Studentrum. Studentrum er foreningen som på sikt skal være 603 

driftsforeningen til studenthuset. Endringer i styringsgruppen kan forekomme. Nestleder har brukt mye 604 

ressurser denne høsten på å følge opp denne foreningen, både på organisasjonsutvikling og å støtte opp mot 605 

oppstart av finansieringsarbeid. 606 
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Denne høsten har arbeidsutvalget jobbet for å finne en endring på prosjektet slik at man skal sikre fremgang. 607 

Dette har blitt gjort gjennom flere dialogmøter med SiO og diskusjonssaker i styringsgruppa om ulike veier 608 

videre for å oppnå tilstrekkelig finansiering for igangsettelse. Arbeidsutvalget foreslår at VT-AU overtar 609 

finansieringsarbeidet fra Studentrum, slik at foreningen kan prioritere å etablere seg som forening og bygge 610 

engasjement. For å ta mer finansieringsansvar ber vi om at Velferdstinget godkjenner at det settes av 611 

tilstrekkelig arbeidskraft i arbeidsutvalget til dette. Som en konsekvens av dette vil arbeidsutvalget omfordele 612 

eksisterende oppgaver for å tilgjengeliggjøre arbeidskapasitet. For å sikre kompetanse og kontinuitet ber vi 613 

om at vedtaket om økt ressursbruk av arbeidsutvalget kommer med forbehold om at SiO tilgjengeliggjør en 614 

prosjektmedarbeider i tilstrekkelig stillingsgrad. 615 

Derfor anbefaler arbeidsutvalget at Velferdstinget vedtar:  616 

• Arbeidsutvalget får mandat til å påta seg større finansieringsansvar med forbehold at SiO 617 

tilgjengeliggjør en prosjektmedarbeider. 618 
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REVIDERING AV HANDLINGSPLAN 2023/2024 619 

Saksnummer 023-24/02 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Karl Manus NCD Nyeng 

Vedlegg Handlingsplan 2023/2024 

Arbeidsutvalgets innstilling: 620 

Arbeidsutvalget innstiller på at handlingsplan for 2023/2024 revideres. 621 

Forslag til vedtak: 622 

Handlingsplan for 2023/2024 revideres med de endringene som fremkommer under møtet.  623 

SAKSOPPLYSNINGER 624 

Handlingsplanen er Velferdstingets bestilling til arbeidsutvalget og det mest førende dokumentet for hva 625 

arbeidsutvalget prioriterer å jobbe med politisk og organisatorisk. Ved hvert valgmøte på våren vedtar 626 

Velferdstinget en handlingsplan med punkter som arbeidsutvalget skal arbeide etter og for. Denne planen 627 

skal som følge av vedtektene revideres på vårseminaret. 628 

Det henvises til halvårsrapport for høsten 2023 for å se status på punktene i gjeldende handlingsplan.  629 
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ENDRINGSFORSLAG 630 

Forslag nr. 1 

Dokument Handlingsplan for 2023/2024 Linje 3 

Levert av Arbeidsutvalget Type Tillegg 

023-24/02 Revidering av handlingsplan 

Opprinnelig 

tekst 

 

Ny tekst 
Politisk påvirkning: Utforme og gi innspill til stortingsvalgprogrammene. 

Begrunnelse 

Nytt kulepunkt. Arbeidsutvalget anser det som en viktig politisk 

påvirkningsmulighet å gi innspill til programarbeidet til partiene som stiller 

til valg i 2025. For de fleste partiene går frist for å gi innspill ut innenfor vår 

periode, og mange av partiene har begynt sitt programarbeid allerede i fjor. 

Skal dette arbeidet utføres, må det gjøres allerede i god tid før sommeren. 

Innstilling 
Vedtas 

VEDTAK  
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RESOLUSJON: ANERKJENN PALESTINA 631 

Saksnummer 024-24/02 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Karl Magnus NCD Nyeng 

Vedlegg Resolusjon: Anerkjenn Palestina 

 

Arbeidsutvalgets innstilling: 632 

Arbeidsutvalget innstiller på at det innsendte forslaget til resolusjon ikke vedtas. 633 

Forslag til vedtak: 634 

• Resolusjonen «Anerkjenn Palestina» vedtas ikke. 635 

SAKSOPPLYSNINGER 636 

Det har kommet inn to resolusjoner, begge med forslagsstiller Sigve Næss Røtvold fra Universitetet i Oslo. 637 

Resolusjonene ble sendt inn innen fristen, men grunnet saksbehandlingstid har de ikke rukket å bli med i 638 

første innkalling til Velferdstingets vårseminar. Vårseminarets program er også fylt opp, men disse sakene 639 

legges likevel til i dagsorden slik at foreslåtte resolusjoner kan behandles om det blir tid. Det anbefales at 640 

Velferdstingets representanter tenker over hvilken resolusjon som ønskes behandlet om det skulle bli tid til 641 

kun én. Videre i sakspapiret presenteres innsenders begrunnelse og det redegjøres for arbeidsutvalgets 642 

vurdering og innstilling til de innsendte resolusjonene. Arbeidsutvalget anbefaler Velferdstinget å ikke vedta 643 

de foreslåtte resolusjonene.  644 

Resolusjon: Anerkjenn Palestina 645 

Innsenders begrunnelse 646 

Dette er en resolusjon som ble vedtatt av Studentparlamentet ved Universitetet i Oslo 23.11.2023. Jeg sender 647 

det videre til Velferdstinget for debatt. 648 

Grunnlaget for resolusjonen er det pågående folkemordet i Gaza. FN sier at minst 23 469 palestinere er drept 649 

i Gaza, hvorav 70 % er kvinner og barn. Nærmere 60 000 er skadet og 148 FN-ansatte er drept. Minst 326 650 

helsearbeidere er også drept. 60 % av bygningsmassen i Gaza er ødelagt. 651 

1,9 millioner palestinere er fordrevet. 652 

Som organisasjon mener jeg at Velferdstinget bør ha en mening i denne saken. Jo flere som mener at Norge 653 

må anerkjenne Palestina og som mener at Norge må gjøre mer for å sikre fred i Midtøsten, desto større press 654 

legger det på myndighetene. Studentbevegelsen bør gå sammen for internasjonal solidaritet. Med det menes 655 

å legge ytterligere press på politikerne, og å gå inn for at SiO boikotter varer og tjenester fra områdene Israel 656 

har okkupert. 657 
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Vi må ikke være redde for å beskrive situasjonen som den faktisk er. Det er en krig mot Hamas som i stor 658 

utstrekning massakrerer og fordriver palestinere på Gazastripen. Hos Israel ligger hovedansvaret for det 659 

høye antallet drepte sivile, og verden må anerkjenne det og handle deretter. 660 

Arbeidsutvalgets vurdering 661 

Arbeidsutvalget vurderer det dithen at resolusjonen ikke er innenfor mandatet til Velferdstinget i Oslo og 662 

Akershus. Vedtektene befester Velferdstingets formål slik: «(…) det overordnede studentpolitiske organet i 663 

velferdssaker for studentene tilsluttet Studentsamskipnaden SiO. Velferdstinget ivaretar studentenes 664 

velferdspolitiske interesser overfor og gjennom påvirkningsarbeid opp mot Studentsamskipnaden SiO, lokale 665 

myndigheter og de tilknyttede utdanningsinstitusjonene. Velferdstinget fremmer studentenes velferdspolitiske 666 

interesser lokalt, regionalt, nasjonalt og internasjonalt». Dette bekreftes også i politisk grunndokument gjennom 667 

mandatet: «(…) politisk interesseorganisasjon og øverste studentpolitiske organ i velferdsspørsmål (…).  668 

Velferdstinget skal jobbe for en god, trygg og innholdsrik studenttilværelse for studentene tilknyttet SiO». 669 

Arbeidsutvalget mener at resolusjonen ikke er i tråd med mandatet i politisk grunndokument eller formålet 670 

definert i vedtektene. Om velferdstinget skulle vedta denne resolusjonen vil arbeidsutvalget se på det som 671 

en bestilling på at den skal fremmes der den kan. I praksis vel det bety at studentvelferd skal nedprioriteres 672 

i det daglige arbeidet. Dette mener arbeidsutvalget ikke er forenelig med mandat og formål. 673 

Arbeidsutvalget ønsker likevel å anerkjenne punktet i resolusjonen som handler om å kreve at 674 

Studentsamskipnaden SiO ikke kjøper varer og tjenester fra okkuperte landområder i Palestina. Dette mener 675 

arbeidsutvalget dog bør generaliseres slik at det kan gjelde også andre okkupasjonsmakter. Det er derimot 676 

innenfor Velferdstingets mandat å mene noe om hvordan SiO opptrer gjennom innkjøp. Arbeidsutvalget har 677 

derfor fremmet et tilleggsforslag til politisk grunndokument. Forslag til politisk grunndokument behandles 678 

ikke under denne saken, men under sak 015-24/02. Forslaget refereres likevel her og lyder: «Velferdstinget 679 

mener derfor at SiO skal boikotte okkupasjonsmakter». 680 

Forslag til vedtak: 681 

• Resolusjonen «Anerkjenn Palestina» vedtas ikke.  682 
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RESOLUSJONE: RESOLUSJON OM STUDENTENES SÆRSTILLING I 683 

SAMFUNNET 684 

Saksnummer 025-24/02 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Karl Magnus NCD Nyeng 

Vedlegg Resolusjon: Resolusjon om studentenes særstilling i samfunnet 

Arbeidsutvalgets innstilling: 685 

Arbeidsutvalget innstiller på at det innsendte forslaget til resolusjon ikke vedtas. 686 

Forslag til vedtak: 687 

• Resolusjonen «Resolusjon om studentenes særstilling i samfunnet» vedtas ikke. 688 

SAKSOPPLYSNINGER 689 

Det har kommet inn to resolusjoner, begge med forslagsstiller Sigve Næss Røtvold fra Universitetet i Oslo. 690 

Resolusjonene ble sendt inn innen fristen, men grunnet saksbehandlingstid har de ikke rukket å bli med i 691 

første innkalling til Velferdstingets vårseminar. Vårseminarets program er også fylt opp, men disse sakene 692 

legges likevel til i dagsorden slik at foreslåtte resolusjoner kan behandles om det blir tid. Det anbefales at 693 

Velferdstingets representanter tenker over hvilken resolusjon som ønskes behandlet om det skulle bli tid til 694 

kun én. Videre i sakspapiret presenteres innsenders begrunnelse og det redegjøres for arbeidsutvalgets 695 

vurdering og innstilling til de innsendte resolusjonene. Arbeidsutvalget anbefaler Velferdstinget å ikke vedta 696 

de foreslåtte resolusjonene. 697 

Resolusjon: Resolusjon om studentenes særstilling i samfunnet 698 

Innsenders begrunnelse 699 

Resolusjonen ble vedtatt av Studentparlamentet ved UiO 23.11.2023, og jeg sender den derfor videre til 700 

Velferdstinget. 701 

Resolusjonen skal tydeliggjøre studentenes prekære økonomiske situasjon og høye arbeidsbelastning. Den 702 

legger opp til at studentfinansieringssystemet skal gjennomgås for å sikre lik rett til utdanning og for å sikre 703 

at man faktisk kan være heltidsstudent. VTs arbeidsutvalg forplikter seg dermed til å jobbe aktivt for at 704 

studentenes økonomiske situasjon forbedres, til å undersøke muligheter og mulige ordninger for at alle 705 

studenter skal kunne studere på likt nivå. 706 

Som vedleggene viser, er studentenes økonomiske bæreevne dårlig. I figur 7.4 ser vi at studentene i forhold 707 

til øvrig befolkning i større grad sliter med boutgifter og å få pengene til å strekke til. De har også dårligere 708 

forutsetninger for å dekke en uforutsett utgift. 709 
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Studentene jobber mye i tillegg til studiene. Over 55 % av studenter må jobbe for å dekke nødvendige utgifter 710 

som husleie og mat (Se fig. 6.12). De fleste har heller ikke relevant jobb til utdannelsen. 711 

Vi ber derfor om en revisjon av studiefinansieringssystemet for å sikre at alle studenter kan studere på heltid. 712 

Arbeidsutvalgets vurdering 713 

Arbeidsutvalget mener det er en fin resolusjon, men ser ikke at ny politikk løftes i denne resolusjonen. 714 

Innledningsvis peker forslagsstiller på behovet for å utvide debatten og ikke kun snakke om størrelsen på 715 

studiestøtten, før forslagsstiller går tilbake til å snakke om studiestøtten. Politikken i forslaget til resolusjon 716 

er allerede i stor grad ivaretatt i politisk grunndokument under kapittelet «Studiefinansiering». Politisk 717 

grunndokument sier «Studiestøtten må reflektere de reelle utgiftene studentene har, og studiestøtten må tilpasses 718 

slik at studenter får muligheten til å være heltidsstudenter. Det faktum at studenter er i en sårbar økonomisk 719 

situasjon skal ikke være hovedårsaken til at studenter arbeider ved siden av studiene.» 720 

Forslagsstiller har gjennom begrunnelsen tydeliggjort en forventning om at arbeidsutvalget omprioriterer sin 721 

tid til å arbeide med studiestøtten. Dette opplever arbeidsutvalget at vil ta fokuset bort fra lokale behov, i 722 

tillegg til at det vil være svært ugunstig for saken om Velferdstinget tråkker over i det som tradisjonelt har 723 

vært Norsk studentorganisasjons (NSO) rolle. Arbeidsutvalget mener at det er uheldig å kjøre at parallelt løp 724 

med NSO i denne saken. Om Velferdstinget øker innsatsen på studiestøtten, kan dette sabotere NSOs 725 

langvarige innsats for økt studiestøtte. NSO har også nylig vedtatt stortingsvalgprioriteringer med flere 726 

punkter som omhandler studiestøtten. I stortingsvalgprioriteringene til NSO bes det om en stortingsmelding: 727 

«Gjennomgang av Lånekassens støtteordninger for utdanning – fra elever til EVU». Om dette er noe 728 

Velferdstingets representanter mener at også Velferdstinget bør mene, oppfordres representantene til å 729 

sende inn forslag til politisk grunndokument om dette, slik at Velferdstinget kan vise enighet med NSOs krav, 730 

og på den måten støtte NSO i det arbeidet de gjør nasjonalt på denne fronten. Arbeidsutvalgets konklusjon 731 

er at denne resolusjonen fører lite nytt med seg, og der den fører noe nytt, vil Velferdstinget stå i fare for å 732 

spolere for den nasjonale innsatsen NSO gjør, og anbefaler derfor at resolusjonen ikke vedtas. 733 

Forslag til vedtak: 734 

• Resolusjonen «Resolusjon om studentenes særstilling i samfunnet» vedtas ikke. 735 

 

 


